

Thank you!

Stay in touch!

Thank you for your attendance. We encourage you to provide your comments, questions or concerns by email to chris.ogilvie@ottawa.ca in writing using one of the comment sheets provided, or by phone at 613-580-2424 ext. 13432. Please deposit the completed comment sheets in the box provided or mail/fax your comments to the address shown on the bottom of the comment sheet by **December 15, 2024**.

Following the Public Open House, comments and feedback received from the public will be reviewed and the design will be advanced.

Stay informed! Visit ottawa.ca/EarlGreyDrive for the project website and scan the QR Code below to leave a comment.

Accessible formats and communication supports are available, upon request, at www.ottawa.ca/accessibleformat

Comments received may become part of the public record. Information will be collected in accordance with the *Freedom of Information and Protection of Privacy Act*.



Merci!

Restez en contact!

Nous vous remercions de votre participation. Nous vous invitons à transmettre vos commentaires, vos questions ou vos préoccupations par courriel à chris.ogilvie@ottawa.ca, par écrit au moyen de l'une des feuilles de commentaires fournies, ou par téléphone au 613-580-2424, poste 13432. Veuillez déposer votre feuille de commentaires remplie dans la boîte fournie à cet effet ou envoyer vos commentaires par la poste ou par télécopieur à l'adresse figurant au bas de la feuille de commentaires, au plus tard le **15 décembre 2024**.

Après la séance portes ouvertes, les commentaires du public seront examinés, et la conception se poursuivra.

Restez informés! Consultez la page Web du projet ottawa.ca/promenadeearlgrey et scannez le code QR ci-dessous pour laisser un commentaire.

Des formats accessibles et des aides à la communication sont offerts sur demande, à l'adresse www.ottawa.ca/formataccessible.

Les commentaires reçus pourront faire partie du dossier public. Les renseignements seront recueillis conformément à la *Loi sur l'accès à l'information et la protection de la vie privée*.

